

NWMO Community Open Houses

Open houses:

» **Monday, April 24 and Tuesday, April 25, 2017** | 11:00 a.m. - 7:00 p.m.

City of Elliot Lake
W. H. Collins Centre
120 Hillside Drive North
Elliot Lake, ON P5A 1X6

Town of Spanish
Waterfront Complex (Main Hall)
40 Garnier Road
Spanish, ON P0P 2A0

» **Thursday, April 27 and Friday, April 28, 2017** | 11:00 a.m. - 7:00 p.m.

Township of The North Shore
The North Shore Municipal Offices
Council Chambers
1385 Highway 17
Algoma Mills, ON P0R 1A0

Town of Blind River
9-9A Woodward Avenue
Blind River, ON P0R 1B0

The City of Elliot Lake, Town of Blind River, Township of The North Shore and the Town of Spanish have invited the NWMO to host open houses.

Drop by to meet NWMO staff, learn more about Canada's plan for the safe long-term management of used nuclear fuel and help plan upcoming technical studies in the area.

In 2015, the NWMO completed the first phase of preliminary assessments for all four communities. Among these communities, Blind River and Elliot Lake were identified as the focus of activities going forward. Spanish and The North Shore have requested open houses to help keep residents up to date about this national infrastructure project.



Journées portes ouvertes de la SGDN

Journées portes ouvertes :

» Le lundi 24 avril et le mardi 25 avril 2017 | De 11h à 19h

Ville de Elliot Lake

Centre W. H. Collins
120, promenade Hillside Nord
Elliot Lake (Ont.) P5A 1X6

Ville de Spanish

Complexe Waterfront (hall principal)
40, chemin Garnier
Spanish (Ont.) P0P 2A0

» Le jeudi 27 avril et le vendredi 28 avril 2017 | De 11h à 19h

Canton de The North Shore

Bureaux municipaux de The North Shore
Salle du conseil
1385, Route 17
Algoma Mills (Ont.) P0R 1A0

Ville de Blind River

9-9A, avenue Woodward
Blind River (Ont.) P0R 1B0

Les municipalités d'Elliot Lake, Blind River, The North Shore et Spanish ont convié la SGDN à tenir des journées portes ouvertes.

Venez rencontrer des membres du personnel de la SGDN, en apprendre davantage sur le plan canadien pour la gestion à long terme sûre du combustible nucléaire irradié et aider à la planification d'études techniques futures dans le secteur.

En 2015, la SGDN a achevé la première phase des Évaluations préliminaires des quatre collectivités. Blind River et Elliot Lake ont été identifiées comme devant faire l'objet d'études approfondies dans le secteur. Spanish et The North Shore ont également sollicité des journées portes ouvertes afin d'aider leurs résidents à se tenir au courant du processus de sélection d'un site dans le cadre de ce projet national d'infrastructure.

